

Nordea

ASSET MANAGEMENT

About Nordea Asset Management

Nordea Asset Management is part of the Nordea Group, the largest financial services group in Northern Europe (approx. 9.5 million customers*). We are an active asset manager with a global business model offering services in Europe, the Americas and Asia. We manage asset classes across the full investment spectrum.

Our growing third-party distribution franchise services a wide range of international fund distributors, including many of the leading global wealth managers. We distribute our products through banks, asset managers, independent financial advisors, insurance companies and family offices. Our client base is equally split between Nordea Group related clients and external clients. With 222.5 bn EUR in assets under management, we have been experiencing strong growth over the past decade.

**Source: Nordea Investment Funds, S.A., 30.06.2019*

Über Nordea Asset Management:

Nordea Asset Management gehört zur Nordea Group, das mit rund 9.5 Millionen Kunden das größte Finanzdienstleistungsunternehmen Nordeuropas ist. Wir verstehen uns als aktiven Vermögensverwalter mit einem global ausgerichteten Geschäftsmodell und bieten unsere Dienstleistungen in Europa, Amerika und Asien an. Dabei managen wir Investments in sämtlichen Anlageklassen.

Unsere wachsende Drittvertriebssparte betreut eine breite Palette internationaler Fondsvertriebe, bei denen es sich oftmals um weltweit führende Vermögensverwalter handelt. Wir bieten unsere Produkte über Banken, Vermögensverwalter, unabhängige Finanzberater, Versicherungsgesellschaften und Family Offices an. Bei unseren Kunden handelt es sich sowohl um unternehmenseigene als auch um externe Kunden. Angesichts eines verwalteten Anlagevermögens von 222.5 Mrd. EUR haben wir im letzten Jahrzehnt ein starkes Wachstum vorlegen können.

**Quelle: Nordea Investment Funds, S.A., 30.06.2019*

BOOTH NR C.24

ADDRESS Nordea Asset Management
Rämistrasse 31
8001 Zurich
Schweiz

WEBSITE <http://www.nordea.ch>

CONTACT US Jose Machi

E-MAIL

PHONE +41 44 260 80 25

Programme

TIME Wednesday, 22.01.2020, 12:30 Seminarraum I

TOPIC Klimalösungen, die Erträge generieren. Seien Sie Teil der Lösung!

SPEAKER(S) Johannes Haubrich

Downloads

- esg-eresefengint. (140.45 KB)
 - fpgclimefengint. (979.79 KB)
 - ri-arengint. (3.17 MB)
 - ri-fengint. (55.54 KB)
-